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Styremøtereferat 18.03.2024 
 
Dato: 18.03.2024 
 
Sted: Teamsmøte 
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt   

Rino Bangor  x 

Roger Thorvaldsen   

Jon Vidar Lauritzen  x 

Gerd Runhovde  x 

 
 
Agenda: 

1. Introdusering av de nye i styret. Gjennomgang av hvordan vi jobber o.s.v. 
(Marius) 

2. Status fra årsmøtet og medlemsmøtet (Marius) 

3.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar, Roger og Marius).  
4. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Anders).  
5. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi 

gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger).  
6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino).  

 

Referat: 

1. Introdusering av de nye i styret. Gjennomgang av hvordan vi jobber o.s.v. 
(Marius) 

 
2. Status fra årsmøtet og medlemsmøtet (Marius) 

Årsmøte: 

Hovedtema var gjennomgang av bryggefront og kostnader. Ramme for utbedring 
500 000 kr.  
Medlemsmøte: 

Flere saker ble tatt opp: 
a) Avfallsplan – i gang med å undersøke dette. Vi er pliktige til å ha en plan 

for dette i fremtiden. Dette må på plass før neste årsmøte. 

b) Port til bryggen. Diskusjon på dette på årsmøte. Årsmøte ble enige om å 
spare 75 000 kr. Det undersøkes med forsikringen om rabatten en har 
fortsatt blir gjeldende når foreningen nå ønsker å sette opp port, men 
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stoppe avtale med securitas. Dette er noe styret må ta tak i omgående 
pga utgående avtale med Securitas.  

c) Prat om båtplassene. Dette må inn til neste årsmøte. Diskusjonen er om 
hvordan utleie og salg skal foregå og kontrakter i forbindelse med dette. 
Her må lover og regler sjekkes. Dette er ett omfattende arbeid. 

 

3.  Se gjennom vedlikeholdsplan/års hjul (Jon Vidar, Roger og Marius).  
Jon Vidar har allerede begynt med dette arbeidet. Det er noen påler ytterst 

på brygga en nå ser på, pga slitasje i tillegg skal bommer kontrolleres. Det 
skal også males garasje og oljes på bryggen. Dette blir som en del av den 

store dugnaden som er planlagt.  
 

4. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Anders). 
Her jobbes det nå med å få i gang den nye kasserer i rollen. Marianne er med i 
en overgangsperiode.  
 

5. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi 
gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger).  
Roger er ikke til stede på styremøte. Saken utsettes til neste styremøte. Det var 
ikke fullt belegg i fjor. Vi er avhengig av fullt belegg.  

 
6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino). Her jobbes 

det. Er mange oppgaver å ta tak i. Arbeidsgruppen bør utvides. Det foreslås 

aktuelle kandidater til det. Viktig at fremgangen holdes oppe på dette. Det skal i 
første omgang lages en arbeidsplan for denne arbeidsgruppen, for å sikre 
fremgang i arbeidet. Det er mye arbeid opp imot kommunen og søknader. 

 
Saker som ble tatt opp utenom agenda/ saksliste/ Eventuelt:  
 

7. Arbeidet med porten igangsettes. Det er ulike hjelpere involvert som kontaktes.  
Det ble snakkes om ulike løsninger, plasseringer, backupløsninger mm. Jon Vidar 
Lauritzen kontakter Roar Lilloe Larsen å starter dette arbeidet. 

 
8. Innmeldt sak til styret: skade ved opptak av båt. Det snakkes om forsikringer via 

båtforeningen og eier sjekker sin forsikring. Båtforening dekker egenandel. Vi 
setter opp mer beskyttelse/ fendere fremover for å unngå slike skader. Vi sjekker 
opp hva som står i forsikringspapirene til båtforeningen.  

 

Referent og sekretær: 

Gerd Runhovde 
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